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Verslag Atletencommissie 
10 mei 2021 (online) 

 
Aanwezig: Elise Mehuys, Falko De Backer, Gerben Van De Voorde, Michiel Bienens, Emma De 
Naeyer, Ben Ghyselinck (Vlaamse Atletieliga, verslag) en Paula Vanhoovels (Vlaamse Atletieliga) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van 7 april 2021 werd goedgekeurd door de leden en werd gepubliceerd op de 
website van de Vlaamse Atletiekliga.  

2 Presentatie Paula Vanhoovels (Vlaamse Atletiekliga) 

• Recreatie (Running & Co) 

• Doelgroepenwerking  
o Run Free  
o G-atletiek 

• Clubondersteuning  
o Boost je club  
o Jonge Leeuwen  
o Club 2.0 

• Vertegenwoordiging van de federatie  
o Paula vertegenwoordigt de federatie bij Sportwerk Vlaanderen, Centrum voor 

Ethiek en het Vlaams Sporttribunaal  

• Ethiek  
o Ethische commissie, presentie als bijlage.  

 

3 Kort terugkomen op agendapunten van vorige vergadering 

• Brochure mentaal welzijn 
o Deze week wordt de brochure gepubliceerd.  
o We bevragen Paula naar de mogelijkheden om hierover infosessies voor de clubs 

te organiseren.  
 

• Wedstrijdkledij  
o Voorstel van de Atletencommissie: meer ruimte laten aan atleten om tijdens 

wedstrijden in België in gesponsorde kledij te lopen, meer bepaald Flanders Cups 
en alle A-meetings in België.  

o Het voorstel van de atletencommissie omtrent wedstrijdkledij werd besproken 
op de RVB van 26-04 en de RVB wenst het huidig reglement te behouden en dit 
om volgende redenen: 

▪ De problematiek werd reeds aangekaart als interpellatie door de 
atletiekclubs op de AV van 2019 en toen werd aangenomen dat de 
huidige reglementering omtrent wedstrijdkledij zou gehandhaafd blijven. 
Zie hiervoor: Microsoft Word - AV 2019 - verslag (atletiek.be) pt 8. 

▪ Het huidig reglement wijkt reeds in belangrijke mate af van het 
wedstrijdkledijreglement van de WA en EA. 

▪ Er werd reeds een versoepeling toegestaan door een afwijking voor de 
internationaal erkende wedstrijden in België 

▪ De mogelijkheid werd geboden om 3 persoonlijke sponsors naast de 
clubsponsors aan te brengen op de wedstrijdkledij. Kan ook gerust op 
andere onderdelen van de kledij zoals het wedstrijdbroekje.  

▪ De RVB oordeelt dat Federatie en de atleten respect moeten opbrengen 
naar één van de voornaamste stakeholders, onze atletiekclubs. Een 

http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
https://www.atletiek.be/admin/storage/main/av-2019-verslag.pdf
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belangrijke bron van inkomsten zijn zeker de clubsponsors. Het spreekt 
dan ook voor zichzelf dat we elke kans moeten grijpen om deze 
clubsponsors in beeld te brengen. Het verder versoepelen van de huidige 
reglementering zou zeker afbreuk doen aan deze filosofie.  

▪ Bovendien worden de clubs aangespoord om hun atleten te overtuigen 
van het dragen van de wedstrijdkledij door opname in hun 
clubreglementen en/of vermelding in de afgesloten contracten met de 
clubatleten.  

o Bovendien zijn er enkele ‘good pratices’ die we jullie niet willen onthouden. Een 
sprinter stelde zijn persoonlijk sprintpak voor aan de Federatie om te laten 
goedkeuren als wedstrijdkledij. Dit persoonlijk initiatief werd eerst niet 
aanvaard. Na terugkoppeling naar de club werd besloten dat het sprintpak dat 
qua kleuren, ontwerp en vermelding van de clubsponsors naast zijn persoonlijke 
sponsors, aanvaard werd na goedkeuring door de vereniging en dat dit sprintpak 
voortaan ook zou gelden als officiële wedstrijdkledij voor de andere clubatleten. 

o Enkele atleten die gesponsord werden door een kledijsponsor lieten een kopie 
ontwerpen van een clubtrui (zelfde design, clubsponsors en kleuren) met 
vermelding van deze persoonlijke kledijsponsor en kregen de goedkeuring van de 
club en Federatie.  

4 Korte bespreking enquête 

• De enquête is gelanceerd en intussen al 372 antwoorden ontvangen.  

• Opmerking van de masterscommissie omdat in de bevraging ook de masters zijn 
opgenomen. De mastercommissie heeft onlangs zelf een enquête georganiseerd, 
waardoor er nu een overlap is. Het doelpubliek van de atletencommissie situeert zich 
van de cadetten tot en met de seniores. 
o De data over de masters filteren we uit de enquête, dus die info wordt niet 

gebruikt voor de verwerking van de resultaten.   

• Nadien verwerken we de resultaten van de enquête om de actiepunten voor de 
commissie te bepalen.  

5 Perspectief wedstrijden  

• Momenteel moeten we wachten op de beslissing van het Overlegcomité op 11 mei.  

• Het KVV AC wordt, indien goedkeuring op 14 mei, een nationaal testevent met 8 
atleten (of 6 voor de baanronde). Elke atleet mag twee toeschouwers meebrengen. 
Zowel voor als na het event wordt iedereen getest om de impact van de organisatie te 
testen.  

• Wat is de stand van zaken voor het BK meerkampen in Herve?  
o Het BK Meerkamp krijgt een nieuwe datum: 21-22 augustus 2021. 

• Veel atleten trekken de grens over om wedstrijden te doen, veel meer dan de voorbije 
jaren en ook niet alleen toppers. Er is duidelijk nood een veel vraag naar wedstrijden. 

• Nemen er buitenlandse atleten deel aan de IFAM? De beslissing hierover ligt bij de 
organisatie van de IFAM. In het kader van het label als internationale wedstrijd nemen 
wellicht wel buitenlandse atleten deel. De commissie zal contact opnemen met de 
organisatie om aandacht te vragen voor de Belgische atleten.  

• In Wallonië staan wel wedstrijden gepland. De Waalse Overheid interpreteert de 
federale richtlijnen anders dan de Vlaamse Overheid, hoewel duidelijk in het MB staat 
dat amateursportwedstrijden verboden zijn. 
o De tijden worden door de Vlaamse federatie sowieso niet erkend en tellen niet 

mee voor selecties. Voor de Waalse federatie tellen die wel mee, dus hierover 
bestaat veel discussie. Hopelijk maakt het Overlegcomité morgen een einde aan 
deze discussie.  

6 Varia 

• Interclub: als de interclub in 2021 niet kan plaatsvinden, zullen de 
interclubwedstrijden in 2022 sowieso nog een keer apart (vrouwen/mannen) worden 
georganiseerd en pas in 2023 vindt de interclub samen plaats. Indien de interclub toch 
kan plaatsvinden in 2021, worden de wedstrijden al in 2022 samen georganiseerd. Het 
is sowieso nog één keer apart. De voorkeur gaat uit naar de pk’s om deze zomer nog te 
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organiseren. Op die manier krijgen alle atleten de mogelijkheid om deel te nemen aan 
een kampioenschap.  

7 Volgende vergadering  

• Voor de volgende vergadering wordt een doodle rondgestuurd.  


